

## 专题:时空社会学

资源、制度与情境:现代社会中时间意涵的理论流变 文 军、陈 蕾(3)

后现代理论与社会空间理论的耦合和创新 林聚任、申丛丛(15)

## 论 文

诱发抑或分散:企业社会责任与企业研发投入 陈宗仕、郑 路(25)

显现的张力:环境质量、收入水平对城镇居民生活满意度的影响 赵文龙、代红娟(41)

“道生法”的社会学意义

——理解中国社会的一个历史视角

杨春宇(55)

宗教信仰与健康:对老年人就医用药行为的研究 宋月萍、张 宪(71)

存与续:东非传统医学的叙述与实践 高良敏、齐腾飞(84)

# Sociological Review of China

Vol. 7, No. 5, 2019

---

## Contents

Resources, Institutions and Contexts: The Theoretical Evolution of the Temporal Implication

in the Modern Society ..... *WEN Jun, CHEN Lei*(3)

The Coupling and Innovation of Postmodern Theory and Social Space Theory

..... *LIN Ju-ren, SHEN Cong-cong*(15)

Trigger or Distraction: Corporate Social Responsibility and Corporate RD Investment

..... *CHEN Zong-shi, ZHENG Lu*(25)

The Emerging Tension: The Impact of Environmental Quality and Income on the Life

Satisfaction of Urban Residents ..... *ZHAO Wen-long, DAI Hong-juan*(41)

The Sociological Significance of “Dao Generating Institutions”:

A Historical Approach to Understanding Chinese Society ..... *YANG Chun-yu* (55)

Religion and Health: An Analysis of Elderly’s Healthcare Utilization in China

..... *SONG Yue-ping, ZHANG Xian*(71)

Preserving and Continuing: The Narration and Practice on East Africa’s Traditional Medicine

..... *GAO Liang-min, QI Teng-fei*(84)

---